
  

Нермин Пурић 

Поново је поставио питања упућена на 7, 8, 13, 35. и 39. сједници Представничког дома: 

1. Питања постављена Министарству за људска права и избјеглице (7. сједница 

Представничког дома, одржана 27. 07. 2011): 

1. „Шта је Министарство предузело у оквиру својих надлежности с циљем 

окончања процеса повратка и омогућавање одрживог повратка повратницима 

српске националности у Унско-санском кантону, посебно у општинама Босански 

Петровац и Сански Мост? Интересује ме, дакле, који су пројекти актуелни у том 

смислу?  

2. Докле се дошло са остваривањем стратешких циљева из Ревидиране стратегије 

БиХ за спровођење Анекса VII Дејтонског мировног споразума?“ 

2. Питање постављено Предсједништву БиХ (8. сједница Представничког дома, 

одржана 25. 08. 2011) – „Да ли Предсједништво БиХ има намјеру да обавља 

ревизију општих праваца и приоритета за спровођење спољне политике БиХ који 

су утврђени још 2003. године? Не треба посебно наглашавати да се у међувремену 

догодио један значајан низ промјена и на регионалном и на глобалном плану и да 

су ови принципи на неки начин већ застарјели.“ 

3. Питање постављено Влади Федерације БиХ (8. сједница Представничког дома, 

одржана 25. 08. 2011) – „Да ли је Закон о комуналним дјелатностима Унско-санског 

кантона у складу са Законом о комуналним дјелатностима ФБиХ? Ово се посебно 

односи на члан 36. Закона.“ 

4. Питање постављено Влади Федерације БиХ (13. сједница Представничког дома, 

одржана 10. 11. 2011) – “У којој фази је спровођење Закона о принципима локалне 

самоуправе Федерације БиХ, да ли се он примјењује, те када се очекује потпуни 

пренос права и обавеза јединицама локалне самоуправе, посебно у области 

образовања и здравствене заштите? Какво је стање спровођења овог закона у 

кантонима у Федерацији БиХ, са посебним освртом на Унско-сански кантон?” 

5. Питање постављено Влади Федерације БиХ (35. сједница Представничког дома, 

одржана 23. 10. 2012) – „Какве правне посљедице по Федерацију БиХ производи 

пресуда Европског суда за људска права у Стразбуру у предмету Ћеримовић и 

Муртић против БиХ? Има ли та пресуда рефлексију на власничку структуру у 

предузећу Агрокомерц д.д Велика Кладуша, те да ли су тачне незваничне 

информације по којима Влада ФБиХ разрјешење проблема у овом предмету види у 

покретању стечаја?“ 

6. Питање постављено Предсједништву БиХ (39. сједница Представничког дома, 

одржана 18. 12. 2012) -  „Шта Предсједништво БиХ ради или планира да уради с 

циљем побољшања сарадње са тијелима и институцијама Савјета Европе? Ово се 

посебно односи на именовање кандидата на позиције у Венецијанској комисији, 

Европском комитету за спречавање мучења и нељудског и понижавајућег 

поступања или кажњавања, Европској комисији против расизма и нетолеранције, 

тијелима Оквирне конвенције о националним мањинама и другим тијелима. Дакле, 

занима ме докле се дошло с тим именовањима и када ће тај посао бити завршен?“ 
 


